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Vragen (antwoorden cursief) 

 
1. Bent u op de hoogte van een concept peilbesluit IJsselmeergebied (2018-2022) 

Ja, wij zijn hier van op de hoogte. 
 

2. Hoe schat u de mogelijke gevolgen in van een lager zomerpeil ten opzichte van het huidige, voor 
bereikbaarheid van havens Muiden, Muiderberg en Naarden? 
In de Vechtmonding bij Muiden is er bij het huidig peilregime reeds sprake van een verminderde 
bereikbaarheid door het dichtslibben van de vaargeul. Door de waterstand verder te verlagen neemt 
de diepgang van de vaargeulen verder af. Dit heeft een  verslechtering van de bereikbaarheid van de 
havens tot gevolg. Met name in Muiden kan dit een knelpunt vormen.  
 

3. Heeft u, of gaat u een zienswijze indienen bij het peilbesluit IJsselmeergebied? 
a. Zo ja, wat is de strekking daarvan en op welke punten legt u de nadruk? 
b. Zo nee, waarom niet? 
Wij hebben gebruik gemaakt van onze mogelijkheid om een zienswijze in te dienen op het 
voorgenomen besluit. In onze zienswijze wijzen wij Rijkswaterstaat onder andere op de gevolgen van 
het besluit op de bereikbaarheid van de havens. In de zienswijze vragen wij Rijkswaterstaat tot 
procesafspraken te komen zodat, voorafgaand aan de uitvoering van het peilbesluit, de nodige 
maatregelen worden getroffen tegen de nadelige gevolgen van het voorgenomen besluit op kosten 
van Rijkswaterstaat. Voor de volledigheid hebben wij onze zienswijze als bijlage toegevoegd aan 
deze antwoorden.   

 
4. Er bestaan vooral zorgen over de toegang tot de haven van Muiden. Deelt u deze zorgen en 

welke maartregelen zouden genomen kunnen worden om deze weg te nemen? 
Het college deelt deze zorgen. Het is onze inzet dat het Rijk de nodige maatregelen treft om 
knelpunten in de bereikbaarheid te voorkomen.  

 
5. Heeft u contact gehad met Rijkswaterstaat hierover? 

Ja, wij hebben hierover met Rijkswaterstaat gesproken. 
 

 


